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Zápisnica zo zasadnutia OZ zo dňa 26. 05. 2016 

 

Prítomní poslanci: 7 

Neprítomný: 0 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.15 hod. poslancov a ostatných prítomných. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: M. Macko 

a R. Gabaj. 

 

2. Starosta obce predniesol program rokovania. HKO požiadala o doplnenie programu 

rokovania o bod  Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2016. Starosta preto predniesol 

upravený program rokovania 

 

Program (podľa pozvánky): 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Prezentácia spoločnosti Staroprameň – Hostinec Urbár 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ 

5. Stanovisko HKO k Záverečnému účtu Obce Fačkov za rok 2015. 

6. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2015. 

7. Schvaľovanie Záverečného účtu Obce Fačkov za rok 2015 + hodnotiaca správa 

8. Rozpočtové opatrenia č. 3,4,5/2016. 

9. Schválenie VZN č. 1/2016 Obce Fačkov o dočasnom obmedzení, alebo zákaze užívania 

pitnej vody na iné účely, ako je zásobovanie občanov pitnou vodou v čase jej 

nedostatku, o spôsobe náhradného zásobovania vodou, o náhradnom odvádzaní 

odpadových vôd a o zneškodnení obsahu žúmp. 

10. Ochrana biodiverzity významných ekosystémov regiónov Rajecká dolina a Luhačovské 

Zálesí. 

11. Rekonštrukcia obvodového plášťa ZŠ – použitie rezervného fondu obce. 

12. Verejné osvetlenie – výber svietidiel. 

13. Výzva na cezhraničnú spoluprácu SR- ČR. 

14. Územný plán – Zmeny a doplnky. 

15. Žiadosti. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 

3. Prezentácia spoločnosti Staroprameň – Hostinec Urbár. 

 

Z dôvodu prítomnosti zástupcu spoločnosti Staroprameň starosta presunul Prezentáciu 

spoločnosti z bodu Rôzne hneď na začiatok a následne požiadal p. Pračka, aby oboznámil 

poslancov so svojou ponukou. P. Práčko vysvetlil poslancom všetky výhody a nevýhody 

viazanosti v ich spoločnosti. Po dlhej diskusii sa poslanci dohodli, že zvážia všetky ponuky 

a potom sa rozhodnú. Starosta poďakoval p. Pračkovi a predniesol ďalší bod rokovania. 
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4. Kontrola plnenia uznesení 

 

O plnení uznesení informovala poslancov HKO p. Janigová. Skonštatovala, že uznesenia 

z minulých zasadnutí sú splnené alebo sú v plnení.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení 

 

5. Stanovisko HKO k Záverečnému účtu Obce Fačkov za rok 2015  

 

HKO oboznámila poslancov so stanoviskom k  Záverečnému účtu Obce Fačkov za rok 

2015.   

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

správu  hlavného kontrolóra za rok 2015 

 

6. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2016 

 

HKO  informovala poslancov o pláne kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2016. Poslanci 

plán bez pripomienok schválili.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

      plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2016   

 

     Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA:  0 

Marek Macko                                      

Miroslav Gazdík 

Rastislav Gabaj 

 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

  

 

Uznesenie BOLO schválené 

 

7. Schvaľovanie Záverečného účtu Obce Fačkov za rok 2015 + hodnotiaca správa  

 

Starosta oboznámil poslancov so Záverečným účtom Obce Fačkov za rok 2015 

a hodnotiacou správou. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

schvaľuje 

b) použitie zostatku finančných operácií na tvorbu rezervného fondu vo výške 

17 084,06 €. 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Marek Macko 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Rastislav Hollý 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 
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8. Rozpočtové opatrenia č. 3,4,5/2016 

 

Starosta informoval poslancov o rozpočtových opatreniach č. 3, č.4 a č. 5/2015, ktoré boli 

schválene starostom obce.   

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

       rozpočtové opatrenia č. 3 , č. 4 a č. 5/2016  

 

9. Schválenie VZN č. 1/2016 Obce Fačkov 

 

Starosta predniesol poslancom vypracované nové VZN č. 1/2016 Obce Fačkov o spôsobe 

náhradného odvádzania odpadových vôd a zneškodňovania obsahu žúmp a náhradného 

zásobovania vodou na území Obce Fačkov a pripomenul im, že na zasadnutí OZ zo dňa 

25.02. 2016, sa na základe protestu prokurátora sa pôvodné VZN č. 1/2015 zrušilo. 

Po dlhšej diskusii dal starosta hlasovať.  

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

VZN č. 1/2016 Obce Fačkov o dočasnom obmedzení, alebo zákaze užívania pitnej vody 

na iné účely, ako je zásobovanie občanov pitnou vodou v čase jej nedostatku, o spôsobe 

náhradného zásobovania vodou, o náhradnom odvádzaní odpadových vôd 

a o zneškodnení obsahu žúmp. 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Marek Macko 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

10. Ochrana biodiverzity významných ekosystémov regiónov Rajecká dolina 

 

Starosta oboznámil poslancov s  projektom Cezhraničnej spolupráce SR – ČR 2007- 2012, 

ktorý prebiehal na zbernom dvore v Rajci. Vysvetlil im celú situáciu, ktorá vznikla 

a zdôraznil, že je potrebné do 31.05. 2016 schváliť uznesenie, aby sa v projekte mohlo 

pokračovať. Po dlhej diskusii dal starosta hlasovať.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

I. berie na vedomie 

- informácie o prebiehajúcom projekte  Ochrana biodiverzity významných 

ekosystémov regiónov Rajecká dolina a Luhačovské Zálesí 

 

 

II. neschvaľuje 

- že aktivitu tohto projektu č.2: Obnova brehových porastov: Opatrenia na 

ochranu pred povodňami, odstránenie prekážok v prietočnosti toku a aktivity 

projektu č. 3 Obnova brehových porastov: Výsadba novej zelene v povodiach 

tokov 

 



Strana 4 z 6 

 

bude realizovať obec Fačkov na vlastné náklady tak, aby invázia nežiadúcich 

rastlín v katastri obce Fačkov bola eliminovaná, vodné toky prietočné a hlavná 

idea projektu pokračovala aj do budúcnosti. Aktivity budú v rámci projektu 

zrealizované do 30. 08. 2016. 

Hlasovanie: 

ZA:1 PROTI: 6 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

 

 Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

 

 

     Uznesenie NEBOLO schválené. 

 

 

                              11.  Rekonštrukcia obvodového plášťa ZŠ - použitie rezervného fondu obce 

 

Starosta informoval poslancov o verejnom obstarávaní, ktoré vyhrala firma s Trebišova -  

na rekonštrukciu obvodového plášťa na ZŠ, ktoré by sa malo začať robiť v mesiacoch júl -

august/2016. Vysvetlil poslancom, že rozpočet rekonštrukcie obvodového plášťa 

a uteplenie strechy po vysúťažení je 139 999 €, z toho 60 000€ je dotácia, ktorú sme dostali 

a ostatných 80 000 € je potrebné financovať z vlastných zdrojov t.j. z rezervného fondu. 

V rekonštrukcii starosta podotkol, že stavebné povolenie je už v konečnom štádiu. Požiadal 

poslancov, aby sa každý vyjadril, aká suma sa použije z rezervného fondu. Po dlhej diskusii 

sa poslanci dohodli nasledovne – P. Gazdík navrhol použitie celých 80 000 € z rezervného 

fondu na rekonštrukciu obvodového plášťa na ZŠ vrátane strechy a  ďalších šesť poslancov 

sa dohodlo na použití 40 000 € z rezervného fondu, s tým že uteplenie strechy sa bude  

realizovať v nasledujúcich rokoch, nakoľko na uteplenie strechy sa dotácia nevzťahuje.    

  

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
            použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 40 000 € na 

rekonštrukciu obvodového plášťa v ZŠ. 

 

Hlasovanie: 

ZA:6 PROTI: 1 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Marek Macko 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Rastislav Hollý 

Miroslav Gazdík  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

11. Verejné osvetlenie – výber svietidiel 

 

Starosta oboznámil poslancov, že prebehlo cez EKS výber regulovateľných svietidiel, ako 

bolo navrhnuté na poslednom OZ. Ako dodávateľ svietidiel vyhrala firma Venimex 

Slovakia s. r. o.  a jedná sa o svietidla Megin M s príkonom 26W a v nočných hodinách od 

23.00 hod. do 04. 00hod by svietili s príkonom 13W. Zatiaľ sa uvažuje s takýmto 

osvetlením na dolnom konci obce a ulica Suché.  Po dlhšej diskusii dal starosta hlasovať.  
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Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

            zakúpenie regulovateľných svietidiel v počte 30ks 

 

 

     Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Marek Macko 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

12. Výzva na cezhraničnú spoluprácu  

 

Starosta informoval poslancov o možnej cezhraničnej spolupráci medzi SR – ČR ,v rámci 

ktorej sa môže vybudovať náučný chodník na Kľak a oddychová zóna v obci. Podotkol, že na 

oddychovú zónu dal vypracovať štúdiu v dvoch verziách. Požiadal poslancov, aby si vybrali 

jednu z dvoch verzií, prípadne dali návrhy na ich doplnenie. Po dlhšej diskusii sa poslanci 

dohodli na verzii č.2 s následnými úpravami – pridaním lavičiek a osvetlením. Starosta po 

dohode o výbere vhodnejšej verzie dal hlasovať o možnej cezhraničnej spolupráci. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 
            cezhraničnú spoluprácu medzi SR - ČR 

 

     Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ing. Lukáš Baroš 

Marek Macko 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

13. Územný plán 

 

Starosta oboznámil poslancov, že žiadosť o  dotáciu na ÚP – O Fačkov, ktorá sa podala na 

ministerstvo nám neschválili. Podotkol, však že  žiadosť podáme určite aj na budúci rok.   

 

Návrh uznesenia OZ: 

berie na vedomie 

            informáciu o územnom pláne 

 

14. Žiadosti 

 

Starosta predniesol žiadosti od občanov. 

- Anna Fodreková žiada obec o preloženie vedenia verejného osvetlenia, ktoré ide 

v tesnej blízkosti nad jej strechou. Starosta navrhol osadenie stĺpu u p. Kvapila 

v záhrade a preloženie kábla ponad cestu. Dodal, že konkrétny termín osadenie stĺpu 

a preloženia kábla dohodne s firmou Baneko s.r.o. 
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- Starosta pripomenul žiadosť z minulého zasadnutia o odkúpenie obecného pozemku 

parcela č. KN-C 351 K. /. Fačkov, p. Barošovi Milanovi a manželke Božene Informoval 

poslancov o vyhotovení znaleckého posudku, kde cena za m² je 5,74 €. Starosta požiadal 

poslancov, aby sa jednotlivo vyjadrili k odpredaju pozemku a ceny za m². Po dlhšej 

diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

- odpredaj obecného pozemku parc. KN-C č. 351, zastavané plochy a nádvoria vo výmere 

74m2 k. ú. Fačkov, prihliadnutím na osobitý zreteľ – cena 10,52 Eur/m2 v prospech p. 

Milana Baroša a manželky, bytom Fačkov č. 115. 

 

 

 

     Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 2 

Rastislav Gabaj 

Marek Macko 

Rastislav Hollý 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

 

 Ing. Lukáš Baroš 

Miroslav Gazdík 

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

15. Rôzne 

 

Starosta informoval poslancov  : 

- o vypracovaní projektu na školskú jedáleň 

-  o rekonštrukcií domu smútku, ktorá sa bude realizovať v júli/2016  

-  o p. Majerčíkovi, ktorý nám vyhotoví kované zábradlie na oporný múr- pred budovou 

COOP Jednoty  

  

16. Diskusia 

 

L. Baroš požiadal o hospodárenie hostinca Urbár, nakoľko p. Síčová bola neprítomná na 

zasadnutí OZ, hospodárenie bude pripravené do budúceho zasadnutia. 

R. Hollý požiadal starostu, aby bezodkladne nariadil majiteľom žeriava a paliet pri pošte, aby 

si to v čo najkratšom čase odviezli.  

 

17. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.50 hod. 

 

 

Overovatelia zápisnice :   Marek Macko 

                                          Rastislav Gabaj 

 

 Miroslav Čerňanec 

      starosta obce 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová 


